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HOW TO ORDER YOUR RESOURCES FOR 
Greenvale Secondary College 
Order online by your school’s due date to save time, hassle and cost. 
Orders placed by your school’s due date get the first choice of availability, best available Postage and Packing
costs, and are delivered before the start of school. 

If you miss your school’s due date, you can still order! We can’t always guarantee stock availability for orders 
placed after the due date, and P&P costs may be higher. 
You can also visit your local Campion retail service centre! (store details below)

 

Head to www.campion.com.au 
Tap ‘Parents order here’ 
Enter your email or mobile and we’ll send 
you a verification code. When you get the 
6-digit code, enter it and you’re in! 

Tap on ‘Order Now‘ when you’re ready to 
place an order. Then match your student 
using either their school email address or 
school name 
If you don’t have your student’s school email address, that’s OK! 

You can search for the school by name and then use your student’s name and Resource 
List Code to bring up their list. The Resource List Code for Greenvale Secondary College 
is: HD7M 

Now follow the prompts to select the year level for your student 

Select the resources you need by expanding subjects and adding items 

Select your delivery method: 

• Home Delivery – order by 20 December 2024 for delivery to your nominated 
address before start of school (pending supplier availability). 

• Standard Delivery – orders made online after 20 December 2024 will be at an 
increased delivery cost and delivered to your home or nominated address within 5-
7 business days of the order being placed. 

You can also shop at your local Campion store: 48 Latitude Blvd, Thomastown 

Complete your details, check the summary, and submit your payment. And you’re done! 

ONLINE
ORDERING 

Visit the Parent Hub for hints, tips & help videos
campion.com.au/campion-for-parents-students/ 
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Greenvale Secondary كيفية طلب الموارد الخاصة بك في
 College

اطلب عبر الإنترنت قبل الموعد النهائي لمدرستك لتوفير الوقت
والمتاعب والتكلفة. 

تحصل الطلبات المقدمة قبل الموعد النهائي للمدرسة على الخيار الأول من حيث التوافر، وأفضل تكاليف
البريد والتعبئة والتغليف المتاحة، ويتم تسليمها قبل بدء المدرسة. 

ا ضمان توفر المخزون للطلبات المقدمة إذا فاتك الموعد النهائي المحدد لمدرستك، فلا يزال بإمكانك تقديم الطلب! لا يمكننا دائمً
بعد الموعد النهائي، وقد تكون تكاليف الشحن والتسليم أعلى. 

ا زيارة مركز خدمة التجزئة المحلي لشركة Campion! )تفاصيل المتجر أدناه(  يمكنك أيضً

 www.campion.com.au انتقل إلى
الرمز المكون من 6 أرقام، أدخله وسيتم إدخالك! عندما تحصل على انقر على "طلبات الوالدين هنا" أدخل بريدك الإلكتروني أو هاتفك المحمول وسنرسل لك رمز التحقق.

ا لتقديم طلب. ثم قم بمطابقة الطالب باستخدام عنوان البريد انقر على "اطلب الآن" عندما تكون مستعدً
الإلكتروني للمدرسة أو اسم المدرسة. إذا لم يكن لديك عنوان البريد الإلكتروني للمدرسة، فلا بأس بذلك! 
يمكنك البحث عن المدرسة بالاسم ثم استخدام اسم الطالب ورمز قائمة الموارد لعرض القائمة الخاصة به.

رمز قائمة الموارد لمدرسة Greenvale الثانوية 
 HD7M :هو

الآن اتبع التعليمات لتحديد مستوى السنة لطلابك 

حدد الموارد التي تحتاجها عن طريق توسيع الموضوعات وإضافة العناصر 

حدد طريقة التسليم الخاصة بك: 

• التوصيل إلى المنازل - اطلب قبل 20 ديسمبر 2024 ليتم توصيله إلى منزلك المحدد 
العنوان قبل بدء الدراسة )حسب توفر المورد(. 

• التسليم القياسي - الطلبات المقدمة عبر الإنترنت بعد 20 ديسمبر 2024 ستكون بسعر 
زيادة تكلفة التوصيل وتوصيلها إلى منزلك أو عنوانك المحدد في غضون 5-

7 أيام عمل من تاريخ تقديم الطلب. 

Latitude Blvd، 48 :المحلي الخاص بك Campion ا التسوق في متجر يمكنك أيضً
 Thomastown

أكمل تفاصيلك، وتحقق من الملخص، وأرسل دفعتك.  وانتهيت! 

الطلب عبر
الإنترنت 

قم بزيارة مركز الوالدين للحصول على تلميحات ونصائح
campion.com.au/campion- ومقاطع فيديو للمساعدة

 /for-parents-students
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